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Nieuwsbrief 4 
4 april 2016 

 

Samenwerking met BC Gendt 
De samenwerking met Bridgeclub Gendt is inmiddels een feit. De 

handtekeningen zijn gezet onder een overeenkomst die alle zaken tot in detail 
regelt. Het is goed om afspraken op papier vast te leggen, maar belangrijker nog 

is dat beide clubs de intentie hebben uitgesproken samen te werken en elkaar te 
helpen en wel op basis van gelijkwaardigheid. Gelijke verantwoordelijkheid, 
gelijk kennisniveau en gelijke kosten voor aanschaf en afschrijving. Dat geldt in 

hoofdzaak voor de machine zelf. Iedere club schaft zelf de benodigde 
spelmaterialen aan. Deze worden met stickers gemerkt zodat we, ook als er 

geleend wordt, makkelijk kunnen herkennen wat van wie is. Voor de aanschaf 
van deze materialen vragen we Rabobank subsidie aan en lobbyen we bij de 

lokale middenstand voor sponsoring op kleine schaal. Hopelijk kunnen we u 
binnenkort berichten wat dit heeft opgeleverd. 
 

Een kernteam van vier personen bestaande uit Bert van Isselt, Arnold Ansink 
(Doublet), Bert Brand en Bertus Setz (Gendt) is opgeleid en heeft nu alle 

technische kennis om de machine te bedienen. Zij worden ondersteund door 
vrijwilligers van beide verenigingen. Zie verderop onder het kopje vrijwilligers. 
 

De samenwerking start met de gezamenlijk aanschaf van de dupliceermachine 
maar er wordt ook gedacht aan andere opties zoals uitbreiding Gendtse 

kofferbridge naar een grotere regio of het aanbieden van cursussen voor 
gevorderden (spelverbetering) of voorlichting over computer- en internetgebruik. 
Wie weet organiseren we ooit in de toekomst nog een kroegentocht in Bemmel 

waarbij we op de kennis en ervaring van Gendt kunnen steunen. 
 

Passageclub 
Op 12 april kunnen we als eerste vereniging in de regio de cursisten van Steef 

Weijers verwelkomen. Zij starten dan met een kennismakingsrondje waarbij zij 6 
bridgeclubs bezoeken in de regio Bemmel/Gendt/Els/Huissen/Arnhem Zuid. 

 
Het is nog onduidelijk hoeveel cursisten in het nieuwe speelseizoen lid worden 
van Doublet om in een aparte beginnerslijn, als passageclub te starten. Dit hangt 

af van vele factoren, allereerst van de wens van de cursisten zelf. Het valt niet 
mee om bridge te leren en vertrouwen te hebben in het eigen spel én in de club 

waarvan men lid wordt. Soms speelt ook reisafstand een rol. De groep komt uit 
een groot verspreidingsgebied. Wat wij kunnen doen om hen over de streep te 

krijgen is een hartelijke ontvangst en een gemoedelijke sfeer. Wij hebben Jeroen 
de Best, Theo Tonissen en Erik Willems bereid gevonden hen te ondersteunen op 
de speelavonden zelf. Verder gaan we leren van de ervaringen van Cool Down 

die vorig jaar de cursisten heeft opgevangen. We zoeken nog vrijwilligers die met 
de cursisten thuis willen bridgen of die in de pauze of na afloop open staan voor 

bespreking van spellen of gebeurtenissen aan tafel. 
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Vrijwilligers gezocht 
Heeft u zin en tijd om u in te zetten voor Doublet dan kan dat. Concreet hebben 

we behoefte aan leden voor de volgende bezigheden: 
 

Onderwerp: Werkzaamheden: Aanmelden bij: 

Dupliceermachine Spellen voorbereiden voor de volgende 
week. 

 
Op dinsdagmiddag tussen 14.00 en 

16.00 in de Klok in Gendt. 
 
Er zal een rooster gemaakt worden 

waarbij geldt dat de frequentie lager 
wordt als er meer vrijwilligers zijn. Ook 

is het fijn als er reservisten zijn waarop 
teruggevallen kan worden. 

 
Al aangemeld: 
Ger Polman, Hans Geenen, Sjoukje 

Veldkamp 
 

Arnold of Bert 

Passageclub Begeleiding cursisten op de speelavond 
zelf. 

 
In de pauze, incidenteel tijdens de 
speelavond of na afloop. 

 
Al aangemeld: 

Jeroen de Best, Theo Tonissen, Erik 
Willems. 
 

Erik 

Passageclub Thuis met beginnende bridgers spelen 
(bijvoorbeeld via kofferbridge). 

 
Al aangemeld: 

Paul en Lyt van Kerkhoff 
Wim en Corrie Damen 
 

Erik 

 
 

Flexibel ranking systeem 
In de vorige nieuwsbrief hebben we een technische uitleg achterwege gelaten 
maar omdat veel mensen toch graag willen weten wat het flexibele ranking 
systeem inhoudt hierbij een korte uitleg. Misschien zal blijken dat 5 

speelavonden te kort is om echt te ervaren wat nu precies de verschillen zijn met 
een laddercompetitie. Het voorstel is om er tijdens de ALV over te praten en de 

leden te laten besluiten hoe we verder gaan. Zonder enige ervaring met het 
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systeem wordt het lastig te beoordelen dus menen we er goed aan te doen deze 
proef van 5 weken te doen. 

 
Bij een flexibel ranking systeem worden de deelnemers op een speelavond 
ingedeeld in lijnen op basis van hun gemiddelde score over de laatste 5 

gespeelde avonden. Die score is als volgt berekend: 
- nummer 1 in de A krijgt het maximale aantal punten voor de A (bijv. 100) 

- nummer 1 in de B krijgt het maximale aantal punten voor de B (bijv. 90) 
- nummer 1 in de C krijgt het maximale aantal punten voor de C (bijv. 80) 
- afhankelijk van het aantal paren in de lijn wordt de rest van de punten 

verdeeld over de overige paren waarbij er in de A meer punten dan in de B 
en in de B meer punten dan in de C te verdelen zijn 

- er wordt niet meer gepromoveerd of gedegradeerd na 5 weken, maar na 
elke zitting 

- iedere week wordt een nieuwe indeling in lijnen gemaakt op basis van 
rangorde naar punten 

 

Waarin verschilt deze indeling nu wezenlijk van de huidige gewone competitie? 
We proberen zo objectief mogelijk wat voor- en nadelen op een rijtje te zetten: 

 

Voordelen FRS Nadelen FRS 

Indeling in 3 lijnen wordt makkelijker 
hetgeen bij ons huidige ledenaantal 
wenselijk (maar net niet haalbaar) is. 

 
Door in kleinere lijnen te spelen, 

speelt iedereen meer tegen de eigen 
sterkte. 

 
Het is makkelijk een periode weg te 
blijven zonder gevolgen voor 

promotie/degradatie. 
 

Gevoelsmatig het verlies van 
competitie d.m.v. promotie en 
degradatie per speelronde. Daar komt 

een promotie/degradatie kans per 
avond voor terug. 

 
De onzekerheid in welke lijn gespeeld 

wordt. Voor paren op de grens tussen 
lijnen zou dat iedere week anders 
kunnen zijn. 

 
Er moet een nieuw plan komen voor 

benoeming van rondewinnaars (JTW 
bokaal en cheques). 
 

 
Onze TC heeft zich goed laten voorlichten door o.a. bridgeclub Jump in Lochem 

die al geruime tijd volgens dit systeem speelt en enthousiast is. Ook ondersteunt  
een speciaal door Jump ontworpen rekenprogramma deze opzet volledig. Dit 

programma is geïntegreerd in het NBB-rekenprogramma. In de praktijk blijkt dat 
er geen onverwachte grote verschillen zijn met de huidige indeling. Niemand 
hoeft bang te zijn door één avond slecht of goed te spelen ineens te promoveren 

of te degraderen, er wordt immers naar een gemiddelde van 5 avonden gekeken. 
Om u een idee te geven hoe de indeling er uit zou zien op basis van het FRS 

heeft Wim Damen een schaduwstand bijgehouden over de competitierondes 4 en 
5 (zie bijgaand Excel bestand). 
 

Laten we het zelf ervaren tijdens de laatste speelronde en geeft u vooral uw 
mening door. Op basis van uw input kunnen we bepalen hoe we in het volgend  

speelseizoen moeten starten. Een definitief besluit zal door de gezamenlijke 
leden tijdens de ALV in september 2016 worden genomen. 
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Drives 
We proberen het aanbod van drives goed af te stemmen op de behoefte. Daarbij 

zijn we afhankelijk van vele factoren waaronder hetgeen er al in de regio wordt 
aangeboden, maar ook van de tijd en energie die de organisatoren erin kunnen 
steken en van de locatiemogelijkheden. Het is onvermijdelijk maar ook goed dat 

er soms nieuwe wegen worden ingeslagen waardoor het landschap van drives 
verandert. 

 
In goed overleg met Steef Weijers en de stichting Liduina is besloten deze drive 
niet langer te organiseren, hoewel het een succesvolle formule was en de drive 

door de deelnemers altijd bijzonder werd gewaardeerd. 
 

Ook moeten we de Goede Doelen Drive die gepland stond voor 21 mei (bridgen 
voor SMS-Maxx) tot nader order uitstellen. De reden is o.a. dat het niet lukte 
tijdig een geschikte locatie te vinden. 

 
De Minkhof drive (die overigens het afgelopen weekend heeft plaatsgevonden) 

blijft voorlopig op het programma staan. 
 

Zomercompetitie 
Voor alle liefhebbers van bridge die eigenlijk niet willen stoppen in de zomer is er 

goed nieuws! De Zomer Bridge Instuif wordt uitgebreid. Er komen meer avonden 
over een langere periode en er zal ook sprake zijn van een heuse competitie. Zo 
zal een minimum aantal avonden meetellen voor een eindscore en voor de titel 

zomerkampioen. Meer details volgen zodra er overleg heeft plaatsgevonden met 
de andere organiserende verenigen. 

 


